

Yatzy

HUNGARY

Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár



Magyarország Yatzy

Játékszabály:

A játékosok felváltva dobhatnak az 5 kockával, egyszerre 1 játékos legfeljebb 3-szor dobhat. A játékos határozza meg, hogy hány kockával akar dobni, nem muszáj mindegyikkel. A játékosok pontjait a jegyzettömb egyik oszlopában vezetjük. Ha a jegyzettömbben valakinek az össz. pontszáma 18 vagy több lesz, akkor 10 extra bónusz pontot kap a BÓNUSZ sorban. Az a játékos nyer, aki a legtöbb pontot szerzi!

Pont értékek:

1 pár (2 azonos kocka) – 2 pont

Drill (3 azonos kocka) – 3 pont

Kis póker (4 azonos kocka) – 4 pont

Kis sor (3 különböző kocka) – 3 pont

Nagy sor (4 különböző kocka) – 4 pont

Szuper sor (5 különböző kocka) – 5 pont

Full (3 + 2 azonos kocka) – 5 pont

Yatzy (5 egyforma kocka) – 10 pont

Tartalom: 5 kocka, 1 db pont értékes jegyzettömb (50 oldal)



Hungary Yatzy

Including:

5 dice - 1 pad (50 pages) Game Rules: The number of players is unlimited. You use 5 dice in the game. Each player has the right to throw the dice 3 times; however, you do not have to throw all 3 times. The player alone determines which dice he/she wants to keep. The number of points is entered in one of the boxes on the pad. The sequence of the pad does not have to be followed. One box is only to be used once. If a score cannot be placed, i.e. if all boxes on the pad in which the score could be placed are taken, you write "0" points in one of the other boxes. If the total number of points on the upper half of the pad is 18 or more (1 point per icon that is alike), you get 10 points extra as a bonus. 5 identical icons give you HUNGARY YATZY. The player who gets the most points wins!

Ungarn Yatzy

Inhalt:

5 Würfel - 1 Block (50 Seiten) Spielregeln: Die Anzahl der Spieler ist unbegrenzt. Du verwendest 5 Würfel in dem Spiel. Jeder Spieler hat 3 Würfel, aber du musst nicht jeden der 3 Würfel ausführen. Der Spieler entscheidet selbst, welche Würfel er behalten will. Die Punktezahl wird in eines der Felder auf dem Block eingetragen. Die Reihenfolge auf dem Block muss nicht eingehalten werden. Ein Feld darf jeweils nur einmal verwendet werden. Kann ein Ergebnis nicht verwendet werden, d.h. sind alle Felder auf dem Block, in die das Ergebnis eingetragen werden könnte, belegt, trügst du "0" Punkte in ein anderes Feld ein. Beträgt die Gesamtsumme der Punkte in der oberen Hälfte des Blocks mindestens 18 Punkte (1 Punkt pro gleichem Symbol), erhältst du 10 Bonuspunkte. 5 gleiche Symbole ergeben HUNGARY YATZY. Der Spieler mit den meisten Punkten gewinnt!

Figyelmeztetés!

3 éves kor alatt nem használható, mert az apró, lenyelhető részek fulladást okozhatnak! Kérjük, minden csomagolóelemet távolítson el, mielőtt a terméket gyermeknek adná, de őrizze meg a rajta lévő információk miatt. A termék a csomagoláson látható színben és formában érhető el. Tisztítás: száraz ruhával.

Forgalmazza REGIO Kft. 1119 Bp., Nándorfejérvári út 23-25., regiojatek.hu

All rights reserved. Hungary Yatzy is a registered trade mark of Four Esses.

©: Åps- Mejlgade 43A - 8000 aarhus - Denmark, At Freddy Møller Andersen & Kristian Dreina
zási ország: Kína

